
Diemen, 11 januari 2020

Aan het college van burgemeester en wethouders van Diemen 

Geacht college,

Hartelijk dank voor de beantwoording van onze vragen over de mogelijke vestiging van een 
datacenter in Diemen. U bevestigt zelfs dat het om twee aanvragen op twee lokaties gaat. 

U stelt dat de gemeenteraad al eerder per memo d.d. 9 mei 2018 op de hoogte is gesteld van de 
aanvraag aan de Overdiemerweg. Voor zover wij hebben kunnen nagaan, is dit memo echter niet aan 
de griffie en aan de raad aangeboden. Dit memo, dat we dus pas afgelopen week hebben kunnen 
lezen, bevat essentiële informatie die we graag eerder hadden ontvangen.

Gelet op de gevoeligheid en de maatschappelijke discussie over datacenters en duurzame energie 
menen wij dat de raad eerder bij deze aanvragen betrokken had moeten worden, zeker nu uit uw 
beantwoording blijkt dat de finale besluitvorming over minimaal één datacenter in de raad moet 
plaatsvinden. Het risico is nu dat -simplistisch- gesteld kan worden dat eventueel in Diemen te 
plaatsen windmolens en zonneweiden nodig zijn om te voorzien in de grote stroombehoefte van 
deze datacenters. Of dat eventuele energie-opwekking door aquathermie met water uit de 
Weespertrekvaart (dat een potentie heeft om 2000 woningen te verwarmen) onmogelijk wordt, 
omdat dat water nodig is om een datacenter te koelen.   

U stelt dat de vestiging van datacenters onder de huidige regelgeving niet mogelijk is, en dat dit 
alleen kan met medewerking van de raad middels een bestemmingsplan-wijziging of 
afwijkingsprocedure. Belangrijk is dan welke criteria gehanteerd worden.  

Als het gaat om de duurzaamheid van de vestiging van de datacenters noemt u een aantal 
onderwerpen waarop u zult toetsen en verwijst u naar nog te ontwikkelen MRA-beleid. De MRA is 
echter een samenwerkingsverband van overheden, maar is geen orgaan met bevoegdheden om 
verordeningen vast te stellen. Wij vinden de beantwoording op dit punt nog erg vaag, en kunnen hier 
niet uit opmaken welke criteria u gaat toepassen en uiteindelijk aan de raad zult voorleggen. 

De gemeente Amsterdam heeft inmiddels beleid geformuleerd dat een beperkte vestiging van 
datacenters toelaat. Wij menen dat het de moeite waard is om dit beleid ook met de gemeenteraad 
van Diemen te delen en eventueel daarbij aan te sluiten. Wij pleiten er dus voor om als Diemense  
raad beleid vast te stellen.

Vandaar dat uw beantwoording tot de volgende aanvullende vragen van onze fractie heeft geleid:

1. Inmiddels is duidelijk dat het memo van 9 mei 2018 per abuis indertijd niet aan griffie en 
raad is aangeboden. Het zat weliswaar als bijlage bij de beantwoording van de eerste set 
vragen, maar wellicht kunt u het alsnog expliciet aan de raad toesturen? 

2. Kunt u een kort verslag geven van de op 16 mei 2018 gehouden bewonersavond?



3. Waarom acht uw college de vestiging van datacenters in Diemen wenselijk (memo 9 mei 
2018)?

4. Waarom heeft u niet het standpunt van de raad over de vestiging van datacenters in Diemen 
gevraagd?

5. Kunt u ons het Amsterdamse vestigingsbeleid voor datacenters toezenden en kunt u 
aangeven of u deze regels ook wilt hanteren? Heeft u als belanghebbende buurgemeente 
een inspraak-reactie ingediend?

6. Bent u met ons van mening dat de MRA geen beleid kan ontwikkelen, dat u ook niet kan 
verwijzen naar ‘MRA-beleid’ en dat Diemen haar eigen beleid kan vaststellen?

Met dank voor uw beantwoording en met vriendelijke groet,

Namens de gemeenteraadsfractie van de Ouderenpartij Diemen,

Evert den Heijer

Peter Prins


